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Styremøtereferat Østfold Skyttersamlag 
 
Sted og dato: Teams, 20.04.2021 

Tilstede:  
Tor-Arne Solbakken, Eileen Torp, Oddvar Andersen, Hans Einar 
Sætra, Fritjof Vigen og Lars Erik Holstad Lilleng. 

Meldt forfall:  
 Bjørn Wear og Leif Andersen.  

 
SAKSLISTE 

30/2021 Innkalling og sakliste  
Godkjent. 

31/2021 Referat fra møtet 4. februar 
   Godkjent. 

32/2021 Ny turnus for samlagsstevnene – godkjenning 
  Fastsetter dette som en vedtatt turnus. Turnus sendes ut til 
  lagene pr e-post.  

33/2021 Samlagsstevnet i feltskyting 2021 – ny dato 
  Forslag om å gjennomføre i oktober, men lagene i 3.krets kan 
  ikke gjennomføre da pga. stengte baner i forbindelse med 
  elgjakt.  
   Vi ønsker å spørre Degernes om det mulig å gjennomføre en 
  lightversjon slik som i 2020.  

34/2021 Samlagsstevnet 15 meter – godkjenning 
  Vi setter strek for deltakelse på samlagsstevnet. Oddvar  
  samler resultatene og legger de ut på samlagets sider.  

35/2021 Skyttertinget 24. april 2021 
  Forslag om teknisk sportslig utvalg. Det innebærer å slå  
  feltutvalget og ungdomsutvalget. Det har vært litt lite fremdrift 
  når det gjelder å utarbeide en instruks for utvalget. Det hadde 
  vært å foretrekke for å vite litt mer om hva vi går til ved å 
  vedta dette.  

  Sentral medlemskontingent. Mye skepsis rundt den  
  femtilappen som går til organisasjonen. Men vi ser ann hva 
  som blir sagt underveis i tinget.  
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  Innføring av stang og felthurtig for eldre rekrutt. Stang er ikke
  noe problem. Felthurtig derimot synes vi at feltutvalgets 
  innstilling bør etterstrebes. Altså ønsker vi ikke felthurtig for 
  eldre rekrutt.  

  Valgkomiteen har fremmet forslag om å kaste Bert Brovold 
  som president og har nå en enstemmig innstilling på Ola Tore 
  Dokken er en god erstatter. Vi ønsker å stemme for Ola Tore
  Dokken dersom det blir avstemming på tinget. Da det ikke 
  foreligger noen god grunn til å ikke følge innstillingene til en 
  enstemmig valgkomite.  

36/2021 Orientering fra ungdomsutvalget 
  Utgår i ungdomsutvalgets fravær.  

37/2021 Innspill fra feltutvalget 

a. Stangskyting på 100 meter på samlagsstevnet bane? 

Forslag om å godkjenne skalerte figurer på stangfigurer på 
samlagsstevnet. Dette gir også muligheten for kaliber 22 
skyttere å delta. Det er for å fremme aktivitet og interesse for 
øvelsen.  

Rent arrangementsmessig blir det vanskelig å gjennomføre 
dette som i tillegg til vanlig mesterskap med finaler.  

Samlaget har tidligere tilrettelagt for treningsdager i 
Degernes, men det har vært liten suksess rundt opplegget. Vi 
ønsker at feltutvalget drøfter dette videre. 

b. Utdeling av trenings og erfaringsbok for finfeltskyttere (kr 
190,-)? og Bok om feltskyting (kr 50,-)? 

Dette er i sammenheng med en feltsamling, ikke rein utdeling 
av materiell. Gjerne med en teorikveld en fredag og en 
oppfølgende praksisdag påfølgende lørdag. Dette støttes fra 
styrets side.  

Trenings og erfaringsbok for finfeltskyttere bør drøftes i 
ungdomsutvalget om det er ønskelig fra deres side.  

38/2021 Orientering fra utdanningskontakten 

  Ingenting å melde.  
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39/2021 Nasjonalt møte for skytebanekontakter – Oddvar orienterer 

  Det samarbeides om denne saken om blyforbud. Det jobbes 
  på et bredt plan for å finne en god løsning. Dersom dette 
  forslaget blir vedtatt må samtlige skytterlag påberegne store 
  kostnader for å ivareta den forurensingen bly har på miljøet 
  naturen rundt områdene.  

Resultater av møtet er et nytt dokument ang. 
rengjøringsrutiner på 15m på dfs.no. Anbefales å følge de 
rutinene.  

40/2021 Viken II bane i Sarpsborg – Oddvar orienterer 

Vi planlegger med at stevnet kan gjennomføres, men ikke i 
kjent stil. Det blir gjennomført en 35 skudd. Det blir ingen 
lagskyting, eventuelt blir det trukket ut av 10skudden. Det blir 
altså et redusert stevne. Dette med forbehold at det er lov å 
reise utover kommunegrensene.  
Alternativt er det en mulighet å arrangere etter 
Landsskytterstevnet.  

41/2021 Kasserer orienterer 

  Det er en god balanse i regnskapet enn så lenge. Minner om 
  at arrangementer som aktivitetsdager, teorikvelder etc. må
  rapporteres til Oddvar slik at han for søkt om tilskudd fra 
  DFS. 

41/2021 Trekninger og rundeoppsett 

a. Østfoldcupen v/Hans 

Kun tre lag som har meldt interesse.  

b. Klassecupen v/Eileen 

Kun tre lag som har meldt interesse.  

Vi sender ut ny e-post og purrer påmelding i håp om at flere 
lag blir med i begge cupene.  

Det er fremmet forslag til å gjøre små endringer i statuttene 
for å få en ekstra runde med skyting for å få en finale og en 
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bronsefinale som skytes samtidig. Styret godkjenner 
forslaget. Ytterligere endringer må drøftes på ombudsmøtet.  

42/2021 Eventuelt 

  Ingen innspill.  

 
 


